



BESTYRELSESMØDE

PLØKS, SKOVLUNDE KLATREKLUB

9. SEPTEMBER 2020

Emne	Beskrivelse	Action	Deadline
0.0	Deltagere og dagsorden		
	<p><u>Til stede:</u> Per, Dennis, Mads, Annette, Thomas, Henrik, Anders, Karl, Frederik</p> <p><u>Afbud:</u> Jens Peter</p> <p><u>Dagsorden:</u> Udsendt af formanden inden mødet</p> <ol style="list-style-type: none">Godkendelse af referat fra sidste møde.Opfølgning på actions:<ol style="list-style-type: none">Gennemgang af tilskudsordninger i pløks v/ThomasOpgradering af ventilationssystem v/HenrikStøvsugning bag væggene /ThomasStatus på juniorholdGodkendelse af referat v/AndersStatus på udendørs væg<ol style="list-style-type: none">FremdriftOrdensreglerGrand Opening – nu med max. 50 deltagere!Corona virus – hvordan håndterer vi det?<ol style="list-style-type: none">Forventninger til træning, kurser og øvrige aktiviteter?De nuværende regler – skal de tilpasses?Facebook gruppe – hvordan håndterer vi den v/Annette”Skolen i virkeligheden”<ol style="list-style-type: none">Status og GodtgørelsePaul Petersen v/ThomasRepræsentantskabsmøde 13. september.EventueltNæste møde	INFO	



Emne	Beskrivelse	Action	Deadline
1.0	Godkendelse af referat fra sidste møde		
	Referat fra bestyrelsesmøde 18. juli 2020 Ingen bemærkninger og referatet godkendt.	INFO	
2.0	Opfølgning på actions		
	a) Gennemgang af tilskudsordninger i pløks v/Thomas Thomas har formuleret et "regelsæt" for støtte og tilskud. Der er grundlæggende 4 områder der ydes tilskud til: Uddannelse, konkurrencer, klubbture og eliteudøvere. "Regelsættet" blev gennemgået og mindre justeringer blev tilpasset og herefter accepteret af bestyrelsen. Den endelig formulering bliver snarest langt på Pløks's hjemmeside.	INFO	
	b) Opgradering af ventilationssystem v/Henrik Henrik har regnet på det nuværende system som viser vi har ca. 1,5 x luftskifte i timen. Det er lige i underkanten for en sportshal, men en opgradering vil betyde rørføringer ud i hallen. Konklusionen er at en opgradering vil betyde flere ulemper end fordele. Projektet skrinlægges indtil videre.	INFO	
	c) Støvsugning bag væggene /Thomas Stadig i proces, og forventet afsluttet inden Pløks Open 2020	Thomas	
3.0	Status på juniorhold		
	- Der er kommet gang i træningen igen efter sommerferien – dejligt 😊 - Ny hjælpetræner (Sune Sporing) er kommet til. - Der er kommet en del nye på holdet så holdet er på 20-25 klatrere Bestyrelsen godkender at hjælpetrænerne forsat modtager en mindre godtgørelse honorar for deres indsats.	INFO INFO	
4.0	Godkendelse af referat v/Anders		
	Pkt. 1 på dagsorden er "godkendelse af referat", som gør, at referatet først officielt bliver godkendt på det efterfølgende møde. Det har indtil nu ikke givet anledning til større ændringer/forstyrrelser i beslutninger og praksis fortsættes.	INFO	
5.0	Status på udendørsvæg		
	a) Fremdrift Den nye væg forventes færdig fredag den 11. september så rutebygning kan begynde. Der vil evt. være mindre ting der skal færdiggøres i ugen efter. Pløks har lavet aftale med leverandøren om brug af bygge liften fra 12 – 16 september til rutebygning.	INFO	

Emne	Beskrivelse	Action	Deadline
	<p>Der er købt greb og bolte hjem til de nye ruter. De faste slynger er forsinket så der skal anvendes ekspres-slynger de første 2-3 uger.</p> <p>Der mangler forsat afklaring om det "udendørs opholdsområde". Anders har plads møde med Ballerup Kommune og et tømrerfirma for at se på mulighederne.</p> <p>b) Ordensregler Der skal formuleres justering af gældende ordensregler som inkluderer brug og ophold ved den nye udendørsvæg. Særligt rygning i området skal præciseres, idet bestyrelsen ønsker at hele området skal kunne bruges uden at medlemmer udsættes for røg. Inden vi når dertil, gælder de nuværende regler.</p> <p>c) Grand Opening – nu med max. 50 deltagere! De gældende "corona regler" siger max 50 i en samling. For at sikre at antallet ikke overskrides skal der laves tilmelding via klubmodul, også for det "gratis" arrangement fra kl. 13 – 17. (Der er allerede tilmeldingspligt for arrangementet fra kl. 17). Dermed skal det deles i to: Eftermiddag og aften med to separate tilmeldinger. Den alm klatring i hallen skal lukkes på dagen. Dennis sikrer at der bliver lagt tilmeldings mulighed på nettet.</p> <p>Bestyrelsen sikre et antal pladser om eftermiddagen så der med sikkerhed er mulighed for Borgmesteren og DKLAF kan deltage. Herudover tilmelder Dennis de Pløks'ere der har aktiviteter på dagen.</p>	<p>Thomas</p> <p>Dennis</p> <p>Dennis</p>	
6.0	Corona virus – hvordan håndterer vi det?		
	<p>a) Forventninger til træning, kurser og øvrige aktiviteter? Det er vigtigt at de gældende "corona regler" bliver overholdt til alles sikkerhed og for at sikre vi kan opretholde det nuværende åbningsniveau.</p> <p>Bestyrelsen indskærper at det er særdeles vigtigt at regler holdes. Per og Dennis sender en venlig påmindelse ud til alle.</p> <p>b) De nuværende regler – skal de tilpasses? Reglerne er fortsat dækkende. Der vil til de månedlige "åbent hus" være en reduceret antal deltagere. Kursus aktivitet er i gang igen.</p>	<p>INFO</p> <p>Per Dennis</p> <p>INFO</p>	

Emne	Beskrivelse	Action	Deadline
7.0	Facebook gruppe – hvordan håndterer vi den v/Annette		
	<p>Annette er administrator og melder at det sker at "medlemmer svarer medlemmer" hvor de svar der kommer, ikke helt er i tråd med gældende retningslinjer. Både spørgsmål og svar er meget velmente, men fejl information kan være problematisk.</p> <p>Bestyrelsen finder at det ligger i Facebooks natur at al information ikke er korrekt. Aftalt at de fra bestyrelsen så vidt det er muligt vil komme med korrigerende kommentarer når der er behov for det.</p> <p>I øvrigt gælder at klubbens hjemmeside er den officielle kanal for information. Annette lægger en "overskrift" på Facebook siden der gør opmærksom på at hjemmesiden er den officielle kanal.</p>	<p>INFO</p> <p>Alle</p> <p>Annette</p>	
8.0	"Skolen i virkeligheden"		
	<p>a) Status og Godtgørelse Projektet tilsigter at børn og unge fra kommunen kan komme ud til idræts aktiviteter i dagtimerne. Et antal instruktører fra Pløks har meldt sig til disse forløb.</p> <p>Kommunen betaler godtgørelse til disse instruktører for både timer med børn/unge og til forberedelse. Pløks modtager pengene fra kommunen og pløks overfører til instruktørerne. Hvis/når det samlede beløb til hver overstiger 5.800 kr. pr år er der et skattehensyn. En instruktør er i dialog med kommunen om dette. Bestyrelsen forventes en løsning snarest ud fra denne dialog.</p>	<p>INFO</p> <p>INFO</p>	
9.0	Paul Petersen v/Thomas		
	<p>Thomas har udarbejdet en kontrakt til samarbejdet med Paul Petersen som forventes underskrevet onsdag den 16. september. Der udleveres samme dag en nøglebrik.</p> <p>Kalenderen skal opdateres hurtigst muligt når kontrakten er underskrevet. Thomas giver Per besked og Per opdatere</p>	<p>INFO</p> <p>Thomas Per</p>	
10.0	Repræsentantskabsmøde 13. september 2020		
	Pløks stiller ikke med en repræsentant i år. Der er kun ét forslag til behandling der handler om kontingent forhøjelse for skoler, som ikke påvirker Pløks.	INFO	
11.0	Eventuelt		
	<p>a) Voksenundervisning Ida Clausen fra DKLAF ønsker at lave en workshop for trænere der træner voksne. Der er plads til 6 deltagere på workshoppen. Prisen vil være 150 kr. pr. deltager.</p>	Annette	



Emne	Beskrivelse	Action	Deadline
	<p>Bestyrelsen tilslutter sig dette og Annette giver Ida besked.</p> <p>b) Klubaften den 2. oktober er ikke fastlagt og ingen mulige emner. Denne klubaften aflyses.</p> <p>c) Der er stemning for at Pløks kan afholde multi pitch kursus efter forbundet norm, som giver mulighed for klatring på Amager Bakke. Dette tages op igen når der begynder at blive kapacitet på Amager Bakke</p>	INFO	
12.0	Næste møde		
	<p>Holdes onsdag den 28. oktober kl. 18:30 hos:</p> <p>Thomas Veksø Bygade 25A 3670 Veksø Sjælland</p>		